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Ljubljana le še ena sama občina?

Tomo Gabrovsek Ivan Horvat Gizela Bohar

Ali naj bo Ljubljana še naprej razkosana na pet
občin ali pa naj postane ena sama upravna enota
tako kot imajo praktično po vsem svetu? Vpraša-
nje že kar nekaj let pretresa našo javnost, in ni jih
malo, ki bi jim bila ljubša slednja izbira. »Če že
viitopamo v Evropo, potem imejmo tudi občine
vsaj približno urejene po evropskem modelu.«
pravijo ti. Drugi, ki oporekajo tej ideji, trdijo, da
bi bil potem podeželski del zdajšnjih Ijubljanskih
občin odrezan od pomembnega vira sredstev.

Kaj pa o tem raenijo naši občani sami, ki smo
jim za našo toicratno anketo zastavili prav to
vprašanje?
Tomo Gabrovšek, dijak iz Horjula:

»Za vsako stvar je bolje, da je na enem mestu, kakor
pa na večih. Več denarja se prihrani. Tako kot imamo
zdaj urejene občine, gotovo ni v redu. Moram pa prizna-
ti, da sam do zdaj o tem sploh nisem kaj dosti razmišljal,
ker nimam časa.«

Ivan Horvat, šofer iz Pijave Gorice:
»Viška občina je absolutno prevelika in preveč raztre-

sena. Hkrati pa je tudi občutno bolj kmetijska kakor
industrijska, zato nikoli nima denarja. A če se že gremo
kmetijsvo, potem je treba vsaj kmetijstvo kar najbolj
pospešiti, še zlasti živinorejo, da bodo kmetjc laže dihali.
Občina sama pa lahko ostane takšna kot j e «

Gizela Bohar, upokojenka z Viča:
»Mislim, da bi bilo bolje, ko bi Ljubljana postala ena

sama občina. Manj denarja bi se potrošilo, denar, ki bi
ostal, pa bi lahko porabili za kake druge koristnc name-
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ne. Upam, da tudi drugi Ljubljančani tako razmišljajc in
da se bo nekega dne to uresničilo.«

Zoran Mezga, dijak z Viča:
»Sem za eno samo občino. Potem bi bil mestni predel

zase, podeželski pa zase. Manj bi bilo administracije. Bil
sem v Kaliforniji in sem videl, kako čudovito imajo tam
to urejeno. Priseljenci trumotna prihajajo od vsepovsod,
z juga in severa, toda nikoli se nikjer ne zatakne.«

Vesna Sauer, dijakinja iz Iške vasi:
»Zapiši takole! Sem za tisti sistem. ki bi bolje deloval,

pa naj bo to ena sama občina, ali pa pet tako kot je zdaj.
Zdajšnja viška občina se mi sploh ne zdi tako slraSansko
velika, samo potrebovali bi še več raznih zanimivih sre-
čanj in dobrega dela.«

Peter Cimperman, tesar iz Kota pri Igu:
»Zdi se mi, da so zdaj prevelike razlike med ljubljan-

skimi občinami. Zato bi raje videl, da bi jih združili v eno
samo. Viška občina se mi še zlasti zdi grozna, vsaj kar se
gospodarstva tiče. Če si včasih kot obrtnik le malce
preveč zaslužil, je bilo takoj narobe, medtem ko si v dru-
gih občinah lahko več delal in iztržil«

Sandi Končan, kmetovalec s Smolnika:
»Načeloma sem za to, da ostane vseh pet Ijubljanskih

občin. toda z bistveno manjšo administracijo. Te je zdaj
očitno preveč. Občinska administracija bi morala pred-
vsem bolj razumeti hribovskega kmeta in mu pomagati;
lahko bi mu recimo priskrbela kako denarno pomoč (iz
občinskega proračuna) za obstanek kmetov na hribov-
skih kmcljjah. Dohodek na takšnih kmetijah je majhen,
samo tu od nas pa do Ljubljane pa je recimo kar kakih
trideset kilometrov.

Kar zadeva nas kmete tu na črnovrškem območju, pa
smo več kot zadovoljni z bivšo Zemljiško kmclijsko
skupnostjo, ki nam je izdatno pomagala pri izboljšanju
kmetijskih zemljišč in urejanju poti na parcele«
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